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Protokół Nr III/24 
z III Sesji 
Rady Powiatu w Olsztynie 
w dniu 6 września 2024 r. 
 
Początek posiedzenia        - godz. 800 
Zakończenie posiedzenia       - godz. 1130 
Spośród 25 radnych ustawowego składu rady obecnych było   - 23 
 
 
Pkt 1. Otwarcie Sesji. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski, Przewodniczący Rady Powiatu, otworzył III Sesję Rady 
Powiatu w Olsztynie. Następnie powitał wszystkich zebranych na sesji: radnych, gości 
i pracowników Starostwa. W sesji uczestniczyło 23 radnych, co wobec 25 osobowego składu 
Rady stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista obecności pracowników starostwa i gości 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Radni, którzy usprawiedliwili swoją nieobecność: 
- Waldemar Jodko, 
- Mariusz Olkowski. 
 Pan Przewodniczący odczytał skróconą informację o ochronie danych osobowych, 
przypominając, iż administratorem danych osobowych jest Starosta Olsztyński (Pl. Bema 5, 
10-516 Olsztyn). Poinformował, że dane osobowe przetwarzane są w celu niezbędności takiego 
działania do wykonania zadania realizowanego w interesie publicznym lub w ramach 
sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi (art. 6 ust. 1 lit. e RODO), 
w związku z realizacją zasady dostępu do informacji publicznej - poprzez utrwalanie 
i transmitowanie obrad Rady Powiatu w Olsztynie. W trakcie przetwarzania danych osobowych 
przysługuje prawo dostępu do swoich danych osobowych. W związku z przetwarzaniem 
danych osobowych, w przypadku powzięcia informacji o nieprawidłowym przetwarzaniu tych 
danych, osoby, których dane są przetwarzane mają prawo do wniesienia skargi do organu 
nadzorczego – Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych. Nagrania z transmisji 
udostępniane są w: Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Powiatu 
Olsztyńskiego. Znajdujące się na nagraniach dane osobowe przetwarzane są zgodnie 
z obowiązującymi przepisami prawa, a następnie archiwizowane, zgodnie z jednolitym 
rzeczowym wykazem akt organów powiatu i starostw powiatowych. Szczegółowe informacje 
na ten temat są zawarte w klauzuli informacyjnej: w Biuletynie Informacji Publicznej, 
na stronie internetowej Powiatu oraz przed wejściem do sali obrad. 

Zgodnie z art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym radnym jest przesyłany 
porządek obrad, który nie podlega głosowaniu (stanowi on załącznik nr 3 do protokołu). 
Zmiany do przesłanego porządku obrad, zgodnie z art. 15 ust. 2 ww. ustawy wprowadzić może 
Rada Powiatu bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, co w wypadku Rady 
Powiatu w Olsztynie wynosi 13 głosów. Porządek obrad został przesłany mailowo wraz 
z materiałami na sesję.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy są wnioski w sprawie zmian w porządku obrad? 
Nie zgłoszono propozycji zmian w porządku obrad. Pan Przewodniczący poinformował, iż miał 
zostać wprowadzony dodatkowy punkt dotyczący Statutu, jednakże z uwagi na wątpliwości 
prawne zostanie on przedstawiony Radzie dopiero na następnej sesji Rady Powiatu. 
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Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
3. Interpelacje i zapytania radnych. 
4. Realizacja budżetu Powiatu na rok 2024 

- podjęcie uchwały (druk nr 12). 
5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039 

- podjęcie uchwały (druk nr 13). 
6. Przyjęcie programu rozwoju pn. ,,Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 

roku’’ 
- podjęcie uchwały (druk nr 14). 

7. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego 
- podjęcie uchwał (druki nr 15,16,17). 

8.  Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego 
- podjęcie uchwały (druk nr 18). 

9. Powołanie rad społecznych szpitali 
- podjęcie uchwał ( druki nr 19,20,21,22) 

10. Ustalenie opłat za usługi przewozowe wykonywane powiatowym transportem  
       zbiorowym 

- podjęcie uchwały (druk nr 23). 
11. Zmiany w składach osobowych komisji  

- podjęcie uchwał. 
12. Rozpatrzenie petycji 

- podjęcie uchwały. 
13. Sprawy różne i wolne wnioski. 
14. Zamknięcie obrad Sesji. 
 
Pkt 2. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował iż radni otrzymali sprawozdanie Starosty na 
służbowe maile (sprawozdanie starosty stanowi załącznik nr 4). Pan przewodniczący otworzył 
dyskusję. 

Pan Krzysztof Kamiński poprosił by sprawozdanie i materiały na sesję, wysyłane były 
wcześniej niż dzień przed sesją. 

Z uwagi na brak dalszych pytań pan Przewodniczący zamknął dyskusję i przeszedł do 
kolejnego punktu. 
 
Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że interpelacje składa się na piśmie 

w sprawach zasadniczych dla Powiatu (zgodnie z § 11 ust. 2 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). 
W okresie od ostatniej Sesji Rady Powiatu nie wpłynęła żadna interpelacja.  

Pan Przewodniczący poinformował również, że zapytania składa się na piśmie 
w sprawach aktualnych problemów powiatu, a także w celu uzyskania informacji o konkretnym 
stanie faktycznym (zgodnie z § 12 ust. 1 Statutu Powiatu Olsztyńskiego). W okresie od ostatniej 
Sesji Rady Powiatu wpłynęły dwa zapytania: od radnej Martyny Sontowskiej w sprawie 
nieodpłatnej pomocy prawnej, przebudowy drogi 1485N, zdawalności matur i budowy centrum 
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kulturalnego w Wadągu. Drugie zapytanie wpłynęło od radnego Krzysztofa Kamińskiego 
w sprawie przebudowy drogi nr 1441 N. Odpowiedzi zostały udzielone w terminie. Następnie 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania do sprawozdania Starosty? 
 Pan Marcin Frączek zapytał o drzewa znajdujące się za miejscowością Gady w gminie 
Dywity. 

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat budżetu na 2025 rok. Poprosił o sprawozdania 
finansowe dotyczące Spółki Fotowoltaika i Szkoły Rolniczej w Smolajnach oraz koszty 
funkcjonowania bursy w Smolajnach, koszty dowozu uczniów, bilans gospodarstwa rolnego 
zlokalizowanego na terenie Smolajn i Tuławek, koszty utrzymania stajni wraz z inwentarzem. 
Ponadto poprosił o informacje odnośnie funkcjonowania obiektu stajni i bursy, oraz bilans 
finansowy za rok 2023 Szkoły Muzycznej w Dywitach.  

Pan Andrzej Abako odpowiedział, iż zwróci się do pana dyrektora w sprawie drzew, 
a co do prośby pana Piwcewicza, odpowiedzi  na zadane zapytania radny otrzyma na piśmie. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? W związku 
z brakiem dalszych pytań  pan Przewodniczący zamknął punkt 3 porządku obrad. 
 
Pkt 4. Realizacja budżetu Powiatu.  
 
 Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o zabranie głosu w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu na rok 2024. 
 Pani Lucyna Kozikowska powiedziała o zmianach, które nastąpiły i o konieczności 
autopoprawki do budżetu Powiatu, dotyczącej przedsięwzięć inwestycyjnych. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii komisji.  
 Pan Jarosław Wolak powiedział, że Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie wraz z autopoprawką. 
 Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

Pan Marcin Frączek zadał pytania dotyczące formy pożyczki: Dlaczego wybrano 
pożyczkę, zamiast kredytu? Czy będzie organizowany przetarg na omawiane 5 000 000 zł? Czy  
pożyczka będzie traktowana jako pomoc od państwa, czy będzie traktowana jak kredyt? Czy 
Regionalna Izba Obrachunkowa musi wypowiedzieć się i wydać opinię w tej sprawie? Czy 
pożyczka będzie podlegała artykułom ustawy o finansach publicznych (242, 244), czy 
współczynniki będą liczone po zaciągnięciu tej pożyczki? 

Pan Marian Piwcewicz poruszył temat wyboru pożyczki i wymagań jakie instytucja 
musi spełnić by ją otrzymać, a także podjął temat obecnej sytuacji w jakiej znajdują się dps-y 
i domy dziecka. Przypomniał również o terminach składania wniosków na dofinansowanie dps-
ów. 

Pan Krzysztof Kamiński zapytał skąd się biorą spadki w dochodach w pozycjach 
2170, dział 600 (transport i łączność) i w dziale 921, 6370? 

Pan Andrzej Abako odpowiedział na pytania radnego Frączka i wyjaśnił, że RIO 
zatwierdziła budżet na rok 2024 i wydała pozytywną opinię. Wyjaśnił również, że pożyczka 
jest w tym przypadku korzystniejsza i tańsza od kredytu. Podkreślił, iż pożyczka jest 
przeznaczona na realizację zaplanowanych już inwestycji. Większość inwestycji zostanie 
zrealizowana ze środków zaoszczędzonych z roku ubiegłego.  

Następnie starosta powiedział, iż obecna sytuacja dps-ów i domów dziecka jest dobra, 
są przekazywane pieniądze na wypłaty pensji, regulacje płac, a także na modernizację 
i poprawę jakości placówek. Odpowiadając na pytanie dotyczące transportu, starosta wyjaśnił, 
że dofinansowania i koszty jakie Powiat ponosi są podzielone między Powiat, gminy 
i zatrudnione firmy transportowe. Starosta poprosił również panią Skarbnik o uzupełnienie jego 
wypowiedzi. 
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Pani Lucyna Kozikowska poprosiła o ponowne zadanie pytania. 
Pan Marcin Frączek zadał pytanie, czy potrzebna jest opinia RIO do uzyskania 

pożyczki? Czy pożyczka, którą zaciągniemy będzie podlegała artykułom ustawy o finansach 
publicznych nr 242, 244, czy współczynniki będą liczone po zaciągnięciu tej pożyczki? 

Pani Lucyna Kozikowska potwierdziła, iż Powiat będzie ubiegać się o pozytywną 
opinię do RIO, która wyda opinię na podstawie Wieloletniej Prognozy Finansowej, która 
spełnia wymogi, o które pytał radny. Poprosiła również radnego Kamińskiego o ponowne 
zadanie pytania.  

Pan Krzysztof Kamiński, wyjaśnił iż pyta o pozycję przychodów nr 2170, która 
dotyczy realizacji zadań bieżących oraz o numerze 6350 i 6370. Zadał pytanie skąd wzięły się 
minusy w tych pozycjach. 

Pani Lucyna Kozikowska wyjaśniła, iż są to środki z Rządowego Funduszu Rozwoju 
Dróg, w których inwestycje zostały zrealizowane w roku 2024 i jako kategoria przychodów, 
finansują nasz deficyt. Następna pozycja dotyczy wykonawcy, który został wyłoniony za 
mniejszą kwotę, co spowodowało mniejszą kwotę przekazania na realizację tego zadania. 
Pozycja 474 związana jest z ochroną budynków i dotyczy modernizacji ZZOZ w Dobrym 
Mieście, która przeniesiona została na rok 2025.  

Pan Marian Piwcewicz poruszył ponownie temat składania wniosków 
o dofinansowanie na modernizację szkół. Radny zapytał ile wniosków złożyło starostwo, w tym 
PCPR i inne działy? 

Pan Andrzej Abako omówił temat złożonych wniosków i obiecał, iż odpowiedź na to 
pytanie zostanie udzielona w formie pisemnej dla wszystkich radnych.  

Pan Artur Wrochna zapewnił radnych, iż wszystkie możliwości uzyskania pieniędzy 
zewnętrznych na wsparcie domów dziecka i dps-ów są wykorzystywane w miarę możliwości i 
całe Starostwo wraz z PCPR pracuje, by poprawić sytuację w placówkach. Podjął temat 
wynagrodzeń dla kadr. 

Pan Jarosław Wolak zadał pytanie na temat planowanej budowy strzelnicy w Biskupcu 
i jej lokalizacji. 

Pan Andrzej Abako wyjaśnił przyczyny zmiany lokalizacji strzelnicy. Pierwotnie 
miała się znajdować w gminie Purda a obecnie będzie usytuowana tam gdzie znajduje się była 
jednostka wojskowa w Biskupcu.   

Pan Krzysztof Kamiński zadał pytanie na temat zestawienia planowanych kwot dotacji 
udzielanych z budżetu jednostki samorządu terytorialnego, a konkretnie pozycji dotyczącej 
dotacji dla podmiotów nie zaliczanych do sektora finansów publicznych. Na co zostały one 
przyznane, na jakiej podstawie zostały przyznane i z jakiego budżetu zostały pokrywane.  

Pani Lucyna Kozikowska odpowiedziała, iż dotacje znajdują się w obszarze oświaty 
i edukacji, finansowane są z subwencji oświatowej i wynikają z liczby uczniów 
uczęszczających do szkół i kwoty dotacji przyznawanej na jednego ucznia.  

Następnie Pan Grzegorz Drozdowski zamknął dyskusję i zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok wraz z autopoprawką. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Marcin  Politewicz, Janusz 



5 
 

Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w sprawie podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok wraz 
z autopoprawką. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/45/2024 zmieniającą uchwałę 
w sprawie budżetu Powiatu Olsztyńskiego na 2024 rok. 

Załącznik nr 5 
 
 

Pkt 5. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-
2039. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił panią Skarbnik o uzasadnienie zmian w uchwale 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego 
na lata 2024-2039.  

Pani Lucyna Kozikowska uzasadniła proponowane zmiany w uchwale zmieniającej 
uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 
2024-2039 i poprosiła o przyjęcie proponowanych zmian wraz z autopoprawką. 

Pan Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej pana Jarosława 
Wolaka o przedstawienie opinii. 
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Pan Jarosław Wolak poprosił o przyjęcie uchwały wraz z autopoprawką. 
Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś głosy w dyskusji? 

 Pan Marcin Frączek podjął temat zadłużenia Powiatu i przyszłości Powiatu oraz  
zaplanowanych inwestycji i zwolnień nauczycieli oraz pielęgniarek. Powiedział, iż z uwagi na 
wątpliwości jakie ma, wstrzymuje się od głosu.  
 Pan Krzysztof Kamiński zadał pytanie, czy w budżecie zaplanowane są dalsze koszty 
dotyczące budowy Centrum Kultury i Edukacji Muzycznej w Wadągu i dalszego utrzymania 
budynku. 
 Pan Andrzej Abako podkreślił, iż nie będzie żadnych zwolnień pracowników, a Powiat 
wiele milionów inwestuje w swój rozwój. Wyjaśnił również, iż zadłużenie Powiatu sięga 15%, 
które porównując do lat wcześniejszych wynosiło 60%. Jeśli chodzi o budowę Centrum, 
realizowany jest 1 etap inwestycji. Gdy środki zostaną pozyskane, zostaną one wpisane do 
budżetu i kolejne etapy pracy będą realizowane.  
 Pan Krzysztof Kamiński zadał pytanie, skąd otrzymamy środki na dalszą realizację tej 
inwestycji? 
 Pani Elżbieta Michalska odniosła się do budowy Centrum Kultury i Edukacji 
Muzycznej w Wadągu. Czy nie byłoby korzystniej, gdyby Centrum było pod opieką 
Ministerstwa Kultury? Podkreśliła, iż mielibyśmy jako Powiat wsparcie finansowe i mniejszą 
odpowiedzialność.  

Pani Martyna Sontowska powiedziała, że Szkoła w Wadągu jest szkołą powiatową, 
dlatego nie podlega pod Ministra Kultury, co więcej ma być ona inwestycją dla młodych ludzi 
i ważnym elementem łączącym mieszkańców z Powiatem. Poruszyła również temat inwestycji 
i środków, które są na nie przeznaczone. 
 Pan Marian Piwcewicz poruszył temat szpitali powiatowych. 
 Pani Elżbieta Michalska poruszyła temat wsparcia ze strony ministra odnośnie 
rozwoju Szkoły Muzycznej w Wadągu. 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039 wraz 
z autopoprawką. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty 
większością głosów. 
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 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na 
lata 2024-2039 wraz z autopoprawką. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Marcin  Frączek, Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian 
Piwcewicz, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/46/2024 zmieniającą uchwałę 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039. 

Załącznik nr 6 
 
 
Pkt 6. Przyjęcie programu rozwoju pn. ,,Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 
2030 roku’’ 
  

Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, iż wszystkie komisje spotkały się, 
by przyjąć Strategie Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego, a następnie poprosił pana Starostę 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu rozwoju pn. „Strategia 
Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku”. 

Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 
rozwoju pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku” i poprosił o przyjęcie 
uchwały bez poprawek.  
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił o zabranie głosu przewodniczących komisji Spraw 
Społecznych, Gospodarki, Edukacji i Budżetowej. 
 Pan Jarosław Wolak poruszył temat dołączenia do Strategii wszystkich dróg 
powiatowych oraz zadał pytanie, czy trzeba będzie procedować Strategię w całości, jeśli zajdzie 
potrzeba ubiegania się o dofinansowanie na konkretną drogę.   
 Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez autora Strategii. 
 Pan Maciej Felski podkreślił, iż nie jest to katalog zamknięty, a drogi widniejące 
w Strategii są drogami przykładowymi i nie jest konieczne ponowne tworzenie Strategii, gdy 
będzie brana pod uwagę inna droga. Dodatkowo raz w roku robiony jest przegląd Strategii, 
co daje możliwość zmian i aktualizacji tego dokumentu. 

Pan Jarosław Wolak przewodniczący Komisji Budżetowej, poprosił o przyjęcie 
uchwały bez poprawek. 
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 Pan Krzysztof Kamiński, wiceprzewodniczący Komisji Gospodarki, oznajmił 
iż komisja wydała pozytywną opinię i prosi o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 
 Pani Mirosława Jasińska, przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, powiedziała, 
że Komisja Spraw Społecznych również wydała pozytywną opinię. 
 Pani Anna Stokłos, przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej 
i Promocji oznajmiła, że komisja wydała pozytywną opinię. 
 Pan Przewodniczący otworzył dyskusję w sprawie przyjęcia programu rozwoju 
pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku”. 
 Pan Krzysztof Kamiński wyraził opinię na temat struktury Strategii. Zadeklarował 
również, iż będzie uczestniczył w pracach w ramach przeglądu Strategii. 
 Pan Marian Piwcewicz poruszył temat ewentualnych zmian w Strategii i kto miałby 
o nie wnioskować. Poruszył również temat Strategii gminnych oraz współpracy gmin i Powiatu 
w tym zakresie. Wyraził również swoją opinię na temat zawartych w programie inwestycji. 
Wypowiedział się na temat Szkoły Muzycznej w Wadągu, Szkoły Rolniczej w Smolajnach 
i hali sportowej w Olsztynku. 
 Pan Marcin Frączek podjął temat analizy zagrożeń i mocnych stron przedstawionych 
w Strategii. Powiedział również, że będzie głosował przeciwko, do momentu wprowadzenia 
zmian, o które apelował.  
 Pan Andrzej Moszczyński zaproponował oddanie pieniędzy, które zostaną przekazane 
na realizację inwestycji (pieniądze pochodzą z Polskiego Ładu) i o zawnioskowanie do KPO 
o nowe dofinansowanie, z dołączeniem kosztorysu inwestycji. 
  Pan Marian Piwcewicz poruszył temat środków, które Powiat pozyskał od 
poprzedniego rządu. 
 Pan Artur Wrochna poruszył temat dofinansowania z budżetu Państwa i wyjaśnił, 
iż środki otrzymywane na szkoły mogą być przekazywane tylko na ten cel. Nie pochodzą one 
z budżetu Powiatu. 

Pan Przewodniczący  zamknął dyskusję i przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia 
wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 
rozwoju pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku”. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (2) 
Marcin  Frączek, Marian Piwcewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia wniosku 
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Komisji Spraw Społecznych dotyczącej projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 
rozwoju pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku”’. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Marcin  Frączek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (1) 
Marian Piwcewicz 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 
 W następnej kolejności pan Przewodniczący przeszedł do głosowania w sprawie 
przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
programu rozwoju pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku”. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (2) 
Marcin  Frączek, Marian Piwcewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie nad wnioskiem Komisji Edukacji, 
Kultury, Kultury Fizycznej i Promocji dotyczącego projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
programu rozwoju pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku”. 
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Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (1) 
Marcin  Frączek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard 
Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Edukacji, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Promocji został przyjęty większością głosów. 
 
 Ostatecznie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie przyjęcia programu rozwoju pn. „Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 
roku". 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (17) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (2) 
Marcin  Frączek, Marian Piwcewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof  Kamiński, Elżbieta  Michalska, Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 Pan Andrzej Abako podziękował wszystkim, którzy pracowali nad Strategią Powiatu 
oraz radnym za wyniki głosowania. 
 
 Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/47/2024 w sprawie przyjęcia 
programu rozwoju pn. ,,Strategia Rozwoju Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku’’. 

Załącznik nr 7 
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Pkt 7. Udzielenie pomocy finansowej jednostkom samorządu terytorialnego. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto. 
 Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Dobre Miasto. Uchwała dotyczy zadania pn.: „Remont części dachu 
budynku przy Pl. 1-go sierpnia 1 w Dobrym Mieście” w wysokości  50.000,00 zł, który wymaga 
pilnego remontu z uwagi na jego przeciekanie. 
 Pan Grzegorz Drozdowski poprosił o zabranie głosu przez Przewodniczącego Komisji 
Budżetowej. 

Pan Jarosław Wolak poprosił o przyjęcie uchwały bez poprawek.  
Pan Przewodniczący zapytał obecną na sali panią burmistrz Dobrego Miasta, czy nie 

chciałaby zabrać głosu. 
Pani Beata Harań poprosiła o przyjęcie uchwały.  
Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława Jasińska, Krzysztof  
Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Andrzej Abako, Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty 
większością głosów. 
 
 Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-
Reda, Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
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Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur Wrochna 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Adam Wronka 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/48/2024 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Dobre Miasto. 

Załącznik nr 8 
 
 Pan Przewodniczący poprosił pana Andrzeja Abako by przedstawił  następny projekt 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki. 
 Pan Andrzej Abako przedstawił projekt uchwały dotyczący zakupu pojazdu 
ratowniczo-gaśniczego (podnośnika koszowego) Star 1142 z przeznaczeniem do użytkowania 
przez jednostkę OSP w Kwiecewie. 

Pan Grzegorz Drozdowski oddał głos panu Przewodniczącemu Komisji Budżetowej. 
Pan Jarosław Wolak, poprosił o przyjęcie uchwały bez poprawek.  
Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 

Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie w 
sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/49/2024 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Świątki. 

Załącznik nr 9 
 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu 
Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na 
organizacji i przeprowadzeniu imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i 
promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2024. 

Pan Andrzej Abako przedstawił projektu uchwały wyjaśniając, iż Gmina Dywity 
postanowiła nie organizować Kiermaszu Warmińskiego z szacunku do zmarłego wójta  Gminy 
Dywity Daniela Zadwornego. Pieniądze zaplanowane na organizację Festiwalu chcą 
zagospodarować na najbliższe święto dotyczące obchodów Dnia Niepodległości w gminie.  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetowej 
o zabranie głosu. 

Pan Jarosław Wolak, poprosił o przyjęcie uchwały bez poprawek.  
Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Budżetowej dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych 
o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu imprez mających 
duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2024. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
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PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Budżetowej został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu 
Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na 
organizacji i przeprowadzeniu imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu 
i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2024. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/50/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań 
publicznych o charakterze ponadgminnym polegających na organizacji 
i przeprowadzeniu imprez mających duże znaczenie dla rozwoju kultury, sportu 
i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2024. 

Załącznik nr 10 
 
Pkt 8. Powierzenie zadań jednostkom samorządu terytorialnego. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana Starostę o przedstawienie projektu uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Jonkowo realizacji zadania polegającego na zarządzaniu drogą 
powiatową. 

Pan Andrzej Abako powiedział, że uchwała dotyczy zadania polegającego na 
„Rozbudowie drogi powiatowej nr 1368N w zakresie budowy ciągu pieszo – rowerowego na 
odcinku Mątki - Jonkowo”. Budowa drogi dla pieszych i rowerów w ciągu drogi powiatowej 
Nr 1368N wpłynie na poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego, a w szczególności na 
bezpieczeństwo pieszych. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki 
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o przedstawienie opinii Komisji.  
Pan Krzysztof Kamiński, powiedział, że Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 
Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały w sprawie 
powierzenia Gminie Jonkowo realizacji zadania polegającego na zarządzaniu drogą 
powiatową. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (21) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław 
Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (2) 
Marian Piwcewicz, Anna Stokłos 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki został przyjęty 
większością głosów. 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie powierzenia Gminie Jonkowo realizacji zadania polegającego na zarządzaniu drogą 
powiatową. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/51/2024 w sprawie powierzenia Gminie 
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Jonkowo realizacji zadania polegającego na zarządzaniu drogą powiatową. 
Załącznik nr 11 

 
Następnie Pan Grzegorz Drozdowski ogłosił 10 minutową przerwę. 

 
Pkt 9. Powołanie rad społecznych szpitali. 
  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił pana wicestarostę Artura Wrochnę 
o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie 
przedstawicieli do składu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego 
Pióro  w Dobrym Mieście. 
 Pan Artur Wrochna przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej im. Jerzego Pióro  w Dobrym Mieście.   

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie opinii Komisji.  

Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie z poprawką. Poprawka dotyczy wykreślenia nazwiska pana 
Jarosława Wolaka, który będzie powołany do składu Rady Społecznej z ramienia starosty jako 
Przewodniczący Rady Społecznej a nie jako przedstawiciel wyznaczony przez Radę Powiatu 
w Olsztynie. 

Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, Martyna 
Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marian Piwcewicz 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 
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Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/52/2024 w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 

Załącznik nr 12 
 

 
 
 Następnie Pan Artur Wrochna przedstawił również projekt uchwały w sprawie 
powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro 
w Dobrym Mieście.  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie opinii Komisji.  

Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w 
sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro 
w Dobrym Mieście. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro 
w Dobrym Mieście. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Wrochna 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/53/2024 w sprawie powołania Rady 
Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście. 
 

Załącznik nr 13 
 
 

Następnie pan Przewodniczący poprosił pana Artura Wrochnę o przedstawienie 
projektów uchwał dotyczących Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza 
w Biskupcu. 

Pan Artur Wrochna przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu.  

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Przewodniczącą Komisji Spraw Społecznych 
o przedstawienie opinii Komisji. 

Pani Mirosława Jasińska poprosiła o przyjęcie projektu uchwały z poprawką. Do 
przedstawicieli wybranych przez Radę Powiatu w Olsztynie do składu Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu zaproponowano również kandydaturę 
pani Elżbiety Michalskiej.    
 Pan Grzegorz Drozdowski otworzył dyskusję. 
 Pan Marian Piwcewicz zapytał, dlaczego pan Waldemar Jodko nie kandyduje? 
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 Pan Grzegorz Drozdowski odpowiedział, iż jest to pytanie do radnego Jodko, który 
dzisiaj jest nieobecny, a następnie przeszedł do głosowania w sprawie przyjęcia wniosku 
Komisji Spraw Społecznych dotyczącego projektu uchwały w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/54/2024 w sprawie wyboru przez Radę 
Powiatu w Olsztynie przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

Załącznik nr 14 
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 Następnie pan Grzegorz Drozdowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji Spraw 
Społecznych dotyczącej projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala 
Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 Pani Mirosława Jasińska powiedziała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 
w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Spraw Społecznych dotyczącym projektu uchwały 
w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Spraw Społecznych został przyjęty 
większością głosów. 
 

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do głosowania w sprawie podjęcia uchwały 
w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne 
ZA (23) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Elżbieta  Michalska, Joanna Michalska-Reda, 
Andrzej Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz 
Radziszewski, Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek 
Szydło, Łukasz  Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) 
Waldemar Jodko, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/55/2024 w sprawie powołania Rady 
Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w Biskupcu.  

Załącznik nr 15 
 
 
Pkt 10. Ustalenie opłat za usługi przewozowe wykonywane powiatowym transportem 
zbiorowym. 
  

Pan Przewodniczący poprosił pana Andrzeja Abako o przedstawienie projektu 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe oraz usługi 
dodatkowe wykonywane powiatowym transportem zbiorowym. 
 Pan Andrzej Abako wyjaśnił, iż zostało wydane rozstrzygnięcie nadzorcze wojewody 
w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały nr II/39/2024 z dnia 12.06.2024 roku w sprawie 
ustalenia opłat za usługi przewozowe oraz usługi dodatkowe wykonywane powiatowym 
transportem zbiorowym w części dot. § 4 ust 3. Uchwała wymagała drobnej poprawki z uwagi 
na to, że Rada Powiatu określiła kwotową wysokość opłat dodatkowych ponoszonych przez 
pasażerów powiatowego transportu zbiorowego, natomiast upoważnienie ustawowe pozwala 
jej wyłącznie na określenie sposobu ustalania wysokości tego rodzaju opłat, stąd też zmiana w 
uchwale. 

Pan Grzegorz Drozdowski poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji Gospodarki 
o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie. 

Pan Krzysztof Kamiński powiedział, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i wnioskuje o jej przyjęcie bez poprawek. 

Pan Grzegorz Drozdowski zapytał, czy są głosy w dyskusji? 
Ponieważ głosów w dyskusji nie było pan Grzegorz Drozdowski zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia wniosku Komisji Gospodarki dotyczącego projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe oraz usługi dodatkowe wykonywane 
powiatowym transportem zbiorowym. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że wniosek Komisji Gospodarki został przyjęty 
większością głosów. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Jodko, Elżbieta Michalska, Mariusz Olkowski 
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Następnie pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe oraz usługi dodatkowe 
wykonywane powiatowym transportem zbiorowym.  

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Jodko, Elżbieta Michalska, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/56/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 
ustalenia opłat za usługi przewozowe oraz usługi dodatkowe wykonywane powiatowym 
transportem zbiorowym. 

Załącznik nr 16 
 
 
 
Pkt 11. Zmiany w składach osobowych komisji. 
 
 Pan Grzegorz Drozdowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Wyjaśnił, iż zmiana wynika z tego, że 
pan Zbigniew Czabrycki i pan Adam Wronka wyrazili chęć uczestnictwa w pracach Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, zatem zachodzi konieczność uzupełnienia składu Komisji. 
Następnie zapytał, czy ma ktoś jakieś uwagi, co do uchwały? Ponieważ głosów w dyskusji nie 
było, Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Jodko, Elżbieta Michalska, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 

  Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/57/2024 zmieniającą uchwałę 
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Załącznik nr 17 
 
 
 Następnie pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie powołania i określenia przedmiotu działania Komisji Spraw Społecznych. Wyjaśnił, iż 
pan Zbigniew Czabrycki zrezygnował z pracy w Komisji Spraw Społecznych. Na jego miejsce 
zgłosił się pan Grzegorz Drozdowski, zatem zachodzi konieczność uzupełnienia składu 
Komisji. Zapytał, czy są głosy w dyskusji?  
 Pan Marcin Frączek zaproponował, by komisja Spraw Społecznych spotkała się w tej 
sprawie i zagłosowała. 
 Pan Grzegorz Drozdowski wyjaśnił, że to nie komisja ustala skład, a Rada Powiatu w 
drodze głosowania.  

Ponieważ więcej głosów nie było Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził 
głosowanie w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 
i określenia przedmiotu działania Komisji Spraw Społecznych. 
 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (22) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Marcin  Frączek, Mirosława 
Jasińska, Krzysztof  Kamiński, Anna  Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Andrzej 
Moszczyński, Marian Piwcewicz, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, Janusz Radziszewski, 
Martyna Sontowska, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Jodko, Elżbieta Michalska, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/58/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie 
powołania i określenia przedmiotu działania Komisji Spraw Społecznych. 

Załącznik nr 18 
 
 
Pkt 12. Rozpatrzenie petycji. 
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Pan Grzegorz Drozdowski poinformował, że wpłynęła petycja pana M. Sz. i poprosił 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o zabranie głosu w tej sprawie. 

Pan Łukasz Śmietanko przedstawił petycję pana M. Sz. złożoną w dniu 22 lipca 
2024 r. w sprawie wprowadzenia audiowizualnej rejestracji przebiegu obrad komisji Rady 
Powiatu w Olsztynie oraz udostępniania zapisu w Biuletynie Informacji Publicznej i w inny 
sposób zwyczajowo przyjęty, nie później niż na 7 dni od dnia posiedzenia komisji. Petycja 
rozpatrywana była na Komisji w dniu 20 sierpnia 2024 r. Komisja uznała, że audiowizualizacja 
przebiegu posiedzeń komisji nie jest możliwa (uzasadnienie stanowi załącznik do uchwały). 
Przewodniczący Komisji zawnioskował o przyjęcie projektu uchwały bez poprawek. 

Pan Marian Piwcewicz wyraził chęć udostępniania protokołów z posiedzeń na stronie 
BIP. 

Pan Krzysztof Kamiński poruszył temat nagrywanych komisji i wyraził swoją opinię 
na temat udostępniania protokołów z komisji, dodał iż udostępnianie nagrań z dyktafonów 
byłoby lepszym pomysłem, niż dodawanie protokołów. 

Pan Łukasz Śmietanko podkreślił, iż temat był poruszany na komisji. Na nagraniach 
pojawiają się dane osobowe, które nie powinny być udostępniane.  

Pan Artur Wrochna powiedział, iż spotkania mają być otwarte i radni mają się 
swobodnie wypowiadać, a o protokoły z komisji każdy mieszkaniec może się zwrócić i wtedy 
będzie znał cały przebieg posiedzenia. 

Pan Grzegorz Drozdowski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji, a następnie przeszedł do głosowania w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 
rozpatrzenia petycji. 

 
Przeprowadzono głosowanie imienne przy użyciu systemu elektronicznego. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
Wyniki imienne 
ZA (18) 
Andrzej Abako, Zbigniew Czabrycki, Grzegorz Drozdowski, Mirosława Jasińska, Anna  
Klewiado, Joanna Michalska-Reda, Andrzej Moszczyński, Ryszard Płoski, Marcin  Politewicz, 
Janusz Radziszewski, Anna Stokłos, Mirosław Szostek, Krystyna Szter, Jacek Szydło, Łukasz  
Śmietanko, Jarosław Wolak, Artur  Wrochna, Adam Wronka 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Marcin  Frączek, Krzysztof Kamiński, Marian Piwcewicz, Martyna Sontowska 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) 
Waldemar Jodko, Elżbieta Michalska, Mariusz Olkowski 
 

Pan Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
 
Rada Powiatu w Olsztynie podjęła uchwałę Nr III/59/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji.        

Załącznik nr 19 
 
 
Pkt 13. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Pan Grzegorz Drozdowski poinformował radnych, że: 
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1) wpłynęło pismo od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją 
o udzieleniu dotacji: 

- Rzymskokatolickiej Parafii świętej Anny w Radostowie w wysokości 75 000,00 zł na pokrycie 
zadania pn. Radostowo, kościół pw. św. Jerzego i św. Anny: prace ratunkowe przy rokokowej 
zagrodzie chrzcielnej- kontynuacja prac, 
- Parafii Rzymskokatolickiej św. Kosmy i Damiana w wysokości 78 000,00 zł, przeznaczone 
na zadanie pn. Świątki, kościół pw. św. Kosmy i Damiana: konserwacja zespołu 3 witraży 
z elewacji południowej kościoła, 
- Rzymskokatolickiej Parafii pw. Najświętszego Zbawiciela w Głotowie w wysokości 
70 000,00 zł, przeznaczone na zadanie pn. Głotowo, kościół pw. Najświętszego Zbawiciela: 
kontynuacja konserwacji i polichromii południowej, 
- Rzymskokatolickiej Parafii Najświętszego Serca Pana Jezusa w wysokości 132 785,21 zł 
przeznaczone na zadanie pn. Olsztynek, kościół pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa: 
konserwacja wieży kościoła-etap II, 
- Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem świętego Jakuba w wysokości 100 000,00 zł 
przeznaczone na zadanie pn. Olsztyn, bazylika konkatedralna pw. św. Jakuba: prace 
konserwatorskie tynkowanych ścian wewnętrznych oraz sklepień, II etap-sklepienia trzeciego 
przęsła od wschodu, 
- Rzymskokatolickiej Parafii św. Anny w Barczewie w wysokości 384 000,00 zł przeznaczone 
na zadanie pn. Barczewo, kościół pw. św. Anny i św. Szczepana: ratunkowy remont organów 
Adriana Zickermanna Młodszego: remont systemu powietrznego i wiatrownic. 
 

2) wpłynęło pismo od Warmińsko-Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków 
z informacją o udzieleniu dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Bartłomieja 
w Piotraszewie: konserwacja ambony w kościele pw. św. Bartłomieja w Piotraszewie 
(baldachim i zaplecek bez pilastrów)-etap 1. 

 
3) wpłynęło pismo od Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie: 

- sprawozdanie z działalności Nadzoru Wodnego w Olsztynie za rok 2023, 
- roczne sprawozdanie z działań podejmowanych w roku 2023 na terenie powiatu 
bartoszyckiego, częściowo lidzbarskiego, kętrzyńskiego i olsztyńskiego przez Państwowe 
Gospodarstwo Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Białymstoku, Nadzór 
w Bartoszycach, 
- sprawozdanie z działań podejmowanych w 2023 roku na terenie powiatów przez Nadzór 
Wodny w Szczytnie, 
- sprawozdanie z działań podejmowanych na terenie NW w Ornecie na obszarach powiatów: 
elbląskiego, braniewskiego, bartoszyckiego, lidzbarskiego, ostródzkiego, olsztyńskiego za 
2023 r., 
- sprawozdanie z działalności Nadzoru Wodnego w Lidzbarku Warmińskim za rok 2023, 
- sprawozdanie z działalności Nadzoru Wodnego w Mrągowie za 2023 rok.  
 

4) wpłynęło pismo od Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie skargi pana 
M.N.  (przekazane Radzie Powiatu do wiadomości), 

 
5) wpłynęło pismo od pracowników PKP CargoTabor Północnego Zakładu Napraw 

Taboru Sekcji w Olsztynie w sprawie utrzymania miejsc pracy. 
 

6) wpłynął wniosek od radnej Martyny Sontowskiej o uchylenie uchwały 
nr XXII/246/2021 Rady Powiatu w Olsztynie z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie 
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wprowadzenia zakazu używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na 
niektórych akwenach wodnych powiatu olsztyńskiego. 

 
 Pan Marcin Frączek zadał pytanie, czy przy analizie rocznej dotyczącej Strategii, 
będziemy płacić za każdą analizę? Czy będzie ona robiona za darmo? Zadał również pytanie, 
czy wpłynęły już pieniądze na halę gimnastyczną w Olsztynku i Szkołę Muzyczną w Dywitach? 
Jeśli nie zostały one przelane, to poprosił o termin kiedy znajdą się na koncie? 
 Pan Andrzej Abako wyjaśnił, iż pieniądze z Polskiego Ładu przychodzą w dwóch 
etapach. Najpierw wykorzystujemy własne środki, a środki na realizację zadania są 
zarezerwowane i po zrealizowaniu tych etapów, otrzymujemy obiecane nam pieniądze na te 
cele. Dodał również, że co do pierwszego pytania, udzieli odpowiedzi na piśmie. Poruszył 
również temat Funduszu Ziemi Olsztyńskiej i wpłat dokonywanych przez radnych na stypendia 
dla uzdolnionej młodzieży. Na koniec poruszył temat obchodów 25-lecia współpracy Powiatu 
Olsztyńskiego z Powiatem Osnabrück. 
 Pan Marcin Frączek ponownie zapytał, czy dostaliśmy pieniądze na te dwa zadania 
i jeśli nie, to kiedy przewidujemy otrzymanie środków? 
 Pan Artur Wrochna odpowiedział, iż dostajemy promesę, czyli gwarancję uzyskania 
pieniędzy w 2 ratach i zostaną one przekazane z budżetu Państwa. 
 Pan Marian Piwcewicz poruszył temat Szkoły Muzycznej w Wadągu i podkreślił, że 
nie jest to szkoła samorządowa, przytoczył Szkołę Muzyczną w Sieradzu jako przykład szkoły, 
która otrzymała ogromne środki na modernizację i rozwój, bo spełnia warunki, by te środki 
otrzymać. Wrócił również do tematu Strategii i przedstawił wnioski złożone do KPO, które 
mogłyby być wykorzystane przez Starostwo, w celu wsparcia szkół, domów pomocy społecznej 
i domów dziecka. 

Andrzej Abako zapewnił, iż skorzystamy ze wszystkich źródeł, które pan radny 
Piwcewicz wskazał i poszerzymy je o inne, by jak najwięcej udało się pozyskać dla 
mieszkańców Powiatu Olsztyńskiego. Na koniec starosta złożył w imieniu własnym, 
Przewodniczącego i całej Rady życzenia urodzinowe radnemu Ryszardowi Płoskiemu. 
 
 
Pkt 14. Zamknięcie obrad Sesji. 
 

Pan Grzegorz Drozdowski zamknął obrady III sesji Rady Powiatu w Olsztynie w dniu 
6 września 2024 r.  
 
 
 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 
2. Lista pracowników starostwa i gości na III Sesji Rady Powiatu. 
3. Porządek obrad.  
4. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

5. Uchwała Nr III/45/2024  zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Powiatu 
Olsztyńskiego na 2024 rok, 

6. Uchwała Nr III/46/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Olsztyńskiego na lata 2024-2039, 
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7. Uchwała Nr III/47/2024 w sprawie przyjęcia programu rozwoju pn. ,,Strategia Rozwoju 
Powiatu Olsztyńskiego do 2030 roku’’,   

8. Uchwała Nr III/48/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Dobre Miasto,     
9. Uchwała Nr III/49/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Świątki,     
10. Uchwała Nr III/50/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

gminom Powiatu Olsztyńskiego na realizację zadań publicznych o charakterze 
ponadgminnym polegających na organizacji i przeprowadzeniu imprez mających duże 
znaczenie dla rozwoju kultury, sportu i promocji Powiatu Olsztyńskiego w roku 2024,    

11. Uchwała Nr III/51/2024 w sprawie powierzenia Gminie Jonkowo realizacji zadania 
polegającego na zarządzaniu drogą powiatową,     

12. Uchwała Nr III/52/2024 w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie 
przedstawicieli do składu Rady Społecznej Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej im. 
Jerzego Pióro w Dobrym Mieście,     

13. Uchwała Nr III/53/2024 w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Zakładów 
Opieki Zdrowotnej im. Jerzego Pióro w Dobrym Mieście,     

14. Uchwała Nr III/54/2024 w sprawie wyboru przez Radę Powiatu w Olsztynie 
przedstawicieli do składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego im. Jana Mikulicza w 
Biskupcu,     

15. Uchwała Nr III/55/2024 w sprawie powołania Rady Społecznej Szpitala Powiatowego 
im. Jana Mikulicza w Biskupcu,     

16. Uchwała Nr III/56/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za usługi 
przewozowe oraz usługi dodatkowe wykonywane powiatowym transportem zbiorowym,      

17. Uchwała Nr III/57/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji,     

18. Uchwała Nr III/58/2024 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania i określenia 
przedmiotu działania Komisji Spraw Społecznych,  

19. Uchwała Nr III/59/2024 w sprawie rozpatrzenia petycji, 
20.  Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 

dotacji Rzymskokatolickiej Parafii świętej Anny w Radostowie w wysokości 75 000,00 
zł na pokrycie zadania pn. Radostowo, kościół pw. św. Jerzego i św. Anny: prace 
ratunkowe przy rokokowej zagrodzie chrzcielnej- kontynuacja prac, 

21. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji Parafii Rzymskokatolickiej św. Kosmy i Damiana w wysokości 78 000,00 zł, 
przeznaczone na zadanie pn. Świątki, kościół pw. św. Kosmy i Damiana: konserwacja 
zespołu 3 witraży z elewacji południowej kościoła, 

22. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji Rzymskokatolickiej Parafii pw. Najświętszego Zbawiciela w Głotowie w 
wysokości 70 000,00 zł, przeznaczone na zadanie pn. Głotowo, kościół pw. 
Najświętszego Zbawiciela: kontynuacja konserwacji i polichromii południowej, 

23. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji Rzymskokatolickiej Parafii Najświętszego Serca Pana Jezusa w wysokości 132 
785,21 zł przeznaczone na zadanie pn. Olsztynek, kościół pw. Najświętszego Serca Pana 
Jezusa: konserwacja wieży kościoła-etap II, 

24. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji Rzymskokatolickiej Parafii pod wezwaniem świętego Jakuba w wysokości 100 
000,00 zł przeznaczone na zadanie pn. Olsztyn, bazylika konkatedralna pw. św. Jakuba: 
prace konserwatorskie tynkowanych ścian wewnętrznych oraz sklepień, II etap-
sklepienia trzeciego przęsła od wschodu, 

25. Pismo Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego z informacją o udzieleniu 
dotacji Rzymskokatolickiej Parafii św. Anny w Barczewie w wysokości 384 000,00 zł 
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przeznaczone na zadanie pn. Barczewo, kościół pw. św. Anny i św. Szczepana: 
ratunkowy remont organów Adriana Zickermanna Młodszego: remont systemu 
powietrznego i wiatrownic, 

26. Pismo Warmińsko-Mazurskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków z informacją 
o udzieleniu dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Bartłomieja w Piotraszewie: 
konserwacja ambony w kościele pw. św. Bartłomieja w Piotraszewie (baldachim i 
zaplecek bez pilastrów)-etap 1, 

27. Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie z załączonym 
sprawozdaniem z działalności Nadzoru Wodnego w Olsztynie za rok 2023, 

28. Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie z załączonym rocznym 
sprawozdaniem z działań podejmowanych w roku 2023 na terenie powiatu 
bartoszyckiego, częściowo lidzbarskiego, kętrzyńskiego i olsztyńskiego przez 
Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w 
Białymstoku, Nadzór w Bartoszycach, 

29. Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie z załączonym 
sprawozdaniem z działań podejmowanych w 2023 roku na terenie powiatów przez 
Nadzór Wodny w Szczytnie, 

30. Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie z załączonym 
sprawozdaniem z działań podejmowanych na terenie NW w Ornecie na obszarach 
powiatów: elbląskiego, braniewskiego, bartoszyckiego, lidzbarskiego, ostródzkiego, 
olsztyńskiego za 2023 r., 

31. Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie z załączonym 
sprawozdaniem z działalności Nadzoru Wodnego w Lidzbarku Warmińskim za rok 
2023, 

32. Pismo Państwowego Gospodarstwa Wodnego: Wody Polskie z załączonym 
sprawozdaniem z działalności Nadzoru Wodnego w Mrągowie za 2023 rok, 

33. Pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie skargi pana M.N.  
(przekazane Radzie Powiatu do wiadomości), 

34. Pismo od pracowników PKP CargoTabor Północnego Zakładu Napraw Taboru Sekcji w 
Olsztynie w sprawie utrzymania miejsc pracy, 

35. Wniosek radnej Martyny Sontowskiej o uchylenie uchwały nr XXII/246/2021 Rady 
Powiatu w Olsztynie z dnia 26 marca 2021 roku w sprawie wprowadzenia zakazu 
używania jednostek pływających z silnikami spalinowymi na niektórych akwenach 
wodnych powiatu olsztyńskiego. 

 


